
Kérdés

Tárgy: Vérmező fejlesztése

Tisztelt Polgármester Asszony!

Mivel 2023. május 9-én e-mailben, majd a június 22-ei képviselő-testületi ülésen feltett 
kérdéseimre a mai napig nem adta meg a teljeskörű választ, ezért ismételten felteszem 
őket.

A Vérmező fejlesztésének I. ütemét május végéig kellett befejezni a Fővárossal kötött 
módosított szerződés értelmében, és 60 napjuk volt a pénzügyi és szakmai beszámoló 
elkészítésére. Július 31-ig pedig a II. ütem koncepciótervét kellett volna véglegesíteniük. 
Ezidáig sajnos egyik dokumentumot sem láthattuk.

A Vérmező fejlesztését nagyon fontosnak és szükségesnek tartom, látva a problémákat és az 
ad hoc megoldásokat, azt kérem, hogy a kerületben élők felvetéseit vegyék figyelembe, már 
csak azért is, mivel az önkormányzatunk vissza nem térítendő támogatással segíti a 
fejlesztést.

Többen szóba hozták, hogy problémás a kevesebb hulladékgyűjtő, valamint hogy mennyire 
fontos a zöldfelületek rendszeres karbantartása és a toklászmentesítés. Mivel a közvilágítás 
nem megfelelő, bízom benne, hogy annak fejlesztését szorgalmazni fogja a Főváros, hiszen a 
park az ő tulajdonukban van.

Kérném szíves tájékoztatását a Vérmező folyamatban lévő fejlesztéséről, a Budavári 
Önkormányzat Fővárosi Önkormányzattal 2022. május 18. napján kötött megállapodása 
szerinti teljesítések állapotáról!

Tisztelettel: 
Fazekas Csilla

Budapest, 2023. szeptember 26.


